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Από το υπ’ αριθ. 15/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 495/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Δ.Ε. για έγκριση 
χορήγησης προέγκρισης άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος στον Ιωάννη Ταστσόγλου. 

 
       Σήμερα 14 Ιουλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-7-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ε. Γουναράς Π. Ποταμόπουλος 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Σ. Μηλιόπουλος  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Κ. Μιχαηλίδης 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

480/2003 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 493/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 495/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. 
Ντόβας,  Α. Παπαστεργίου,  Π. Ποταμόπουλος,  Γ.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος Μανακούλης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, 
Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 502/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Η. Σοφιανίδης 
27. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  
έθεσε υπόψη της επιτροπής την με αριθ. 450/2003 απόφαση της Δ.Ε. με την οποία 
αυτή ομόφωνα εισηγείται στο Δ.Σ. την παραπομπή του 4ου θέματος «Έγκριση 
χορήγησης προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος στον Ιωάννη Ταστσόγλου». 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και το από 2-7-2003 
εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Με την αρ.  455/95 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου καθορίστηκαν οι 
προϋποθέσεις και τα δικαιολογητικά που υποβάλλονται στο Δήμο για τη χορήγηση 
προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος 
δηλ.: 
 1.-Βεβαίωση του  Πολεοδομικού Τμήματος ότι ο χώρος είναι κύριας χρήσης 
και προορίζεται για κατάστημα.  
 2.-Μελέτη πρόσοψης του καταστήματος. 
 3.-Μελέτη ηχομόνωσης του καταστήματος. 
 4.-Υπεύθυνη δήλωση  του διαχειριστή της οικοδομής ότι η πλειοψηφία των 
ιδιοκτητών των στεγαζομένων στο ίδιο κτίριο κατοικιών δεν απαγορεύει την ίδρυση 
και λειτουργία του καταστήματος. 
 Με την υπ΄αριθ. 104/03 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η 
μεταβίβαση στη Δημαρχιακή Επιτροπή των αρμοδιοτήτων του που περιγράφονται 
στις περιπτώσεις ιθ και κβ της παρ. 1 του αρθ. 24 του Π.Δ. 410/95 (χορήγηση αδειών 
ίδρυσης-λειτουργίας και αδειών μουσικής σε καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος), καθώς επίσης και εκείνων των αρμοδιοτήτων που αναφέρει η παρ. 4 
του αρθρ. 2 του Κανονισμού χορήγησης αδειών (προέγκριση των αδειών ίδρυσης-
λειτουργίας), όπως αυτός εγκρίθηκε με την υπ΄αρ. 455/95 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου και τροποποιήθηκε με την αρ. 353/96 όμοια. 
 Με την από 27-6-03 αίτησή του ο Ταστσόγλου Ιωάννης του Θεόφιλου ζητά 
προέγκριση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υπαιθρίου εστιατορίου-
αναψυκτηρίου στη Βέροια και στην Βίλα Βικέλα και υπέβαλε τα εξής 
δικαιολογητικά: 
 α)Βεβαίωση του Πολεοδομικού Τμήματος του Δήμου ότι το κτίσμα είναι 
χώρος κύριας χρήσης και προορίζεται σε χώρο συνάθροισης κοινού. 
 β)Υπεύθυνη δήλωση του ιδιοκτήτη του κτίσματος  ότι αποδέχεται την 
λειτουργία του κατ/τος και επιτρέπει την χρήση της μη δομημένης έκτασης 
(υπαίθριος χώρος) για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων. 
 Ύστερα από έλεγχο της υπηρεσίας μας  διαπιστώθηκε ότι σε απόσταση 
μικρότερη των 50 μέτρων και σε ευθεία γραμμή μετρούμενη υπάρχει υπαίθριος 
αθλητικός χώρος (γνωμ. 658/91). 
 Σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθ. 3 του Π.Δ. 231/89 το Δημοτικό Συμβούλιο 
δύναται να αρνείται τη χορήγηση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας εφόσον η αίτηση 
αναφέρεται σε ακίνητο που βρίσκεται σε απόσταση μικρότερη των 50 μέτρων 
κατευθεία γραμμή μετρούμενη από ναούς, σχολεία, κλινικές, νοσοκομεία, 
φροντιστήρια, στρατώνες, εργοστάσια, παιδικούς σταθμούς, νηπιαγωγεία, 
ορφανοτροφεία, βιβλιοθήκες, ωδεία, αθλητικούς χώρους και διάφορες άλλες σχολές. 



 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται η Δημαρχική Επιτροπή ν’ 
αποφασίσει για τη χορήγηση ή μη προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας 
καταστήματος στον πιο πάνω. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος:Η αρμοδιότητα χορήγησης των αδειών, ως γνωστόν, 
μεταβιβάστηκε στη Δ.Ε. Σύμφωνα με τον ΔΚΚ όταν η ΔΕ κρίνει ότι ένα θέμα είναι 
μεγάλης σημασίας μπορεί να το παραπέμψει στο ΔΣ. Επειδή η ΔΕ έκρινε ότι το 
παραπάνω θέμα είναι μεγάλης σημασίας το παραπέμπει στο Δ.Σ. Επειδή η ΔΕ  έκρινε 
ότι το παραπάνω θέμα είναι μεγάλης σημασίας το παραπέμπει στο ΔΣ. Ιδιοκτήτης του 
ιστορικού μνημείου της Βίλας Βικέλα είναι ο τέως Δήμαρχος κ.Χασιώτης. Το 2002 
ζήτησε κι έγινε αλλαγή χρήσης κι από κατοικία έγινε χώρος συνάθροισης κοινού. 
Στις 27-6-2003 ο Ι.Ταστσόγλου, ενοικιαστής αυτού του ακινήτου, υπέβαλλε αίτημα 
με τα προβλεπόμενα από το νόμο δικαιολογητικά προκειμένου να του χορηγηθεί 
προέγκριση της άδειας και στην συνέχεια να εκδοθεί άδεια λειτουργίας. Επειδή 
προβλέπεται μελέτη ηχομόνωσης δηλώνει ότι θα χρησιμοποιηθεί μόνον ο αύλειος 
χώρος ως κατ/μα. 
 Επειδή όλοι γνωρίζουμε τη σπουδαιότητα του κτιρίου και ότι αποτελεί ένα 
μνημείο για την πόλη θεώρησα  σκόπιμο να μην έχουμε εμείς την ευθύνη, τα 5 μέλη 
της ΔΕ, αλλά το ΔΣ. Θα τοποθετηθούμε στο ΔΣ. Επειδή έχει τις προϋποθέσεις, αν και 
είμαι αντίθετος, συμφωνώ να χορηγηθεί η προέγκριση της άδειας. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Πουλασουχίδης :Δεν μπορώ να καταλάβω τι δίνει στο θέμα ιδιαίτερη 
σοβαρότητα αφού δικαιούται την άδεια. Μήπως είναι κάτι άλλο; 
 Δήμαρχος :Έτσι αποφάσισε  η ΔΕ. Αν η Β.Βικέλα είναι ένα τυχαίο ακίνητο 
για σας κ.Πουλασουχίδη για μένα και τα μέλη της ΔΕ δεν είναι. 
 Πουλασουχίδης :Δικαιούται το ΔΣ να αρνηθεί την άδεια; Δεν έχει τις 
προϋποθέσεις; 
 Δήμαρχος :Τις έχει, εσείς θα αποφασίσετε όμως. Η ΔΕ θ’αποφάσιζε; Είναι 
σίγουρο; 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Δελαβερίδης:Είχε όλα τα δικαιολογητικά και η ΔΕ έπρεπε να είχε εγκρίνει την 
προέγκριση της άδειας. Παρανομήσατε που δεν δώσατε την άδεια. Ποτέ με παρόμοιο 
τρόπο δεν ήρθε θέμα στο ΔΣ μέχρι τώρα. Δείχνει εμπάθεια από πλευράς σας στον 
προηγούμενο Δήμαρχο, αφού το ακίνητο είναι δικό του. Εσείς κ. Δήμαρχε θα είστε 
έξω από το παιχνίδι αφού τα άλλα μέλη της ΔΕ θα εκφραστούν διά της ψήφου των. 
 Δημούλα:Δεν βλέπω το θέμα απ΄το εάν έχει τις προϋποθέσεις. Ως πρόεδρος 
της επιχείρησης Τουριστικής Ανάπτυξης το έχω αναφέρει ως ιστορικής σημασίας 
κτίριο. Πιστεύω ότι με τη νέα του χρήση αλλοιώνεται η ιστορική φυσιογνωμία του  
ακινήτου και θα ενοχλήσει πολλούς συμπολίτες μας. Προτείνω ο Δήμος μας να πάρει 
μία ιστορική απόφαση απαλλοτρίωσης του συγκεκριμένου ακινήτου και μετατροπής 
του σε μουσείο για την αποκατάσταση της ιστορικής πραγματικότητας. 
 Τσαμήτρου: Στο προηγούμενο θέμα θέλαμε να μην δώσουμε άδειες 
κατ/μάτων στο ιστορικό κέντρο της πόλης και τώρα λέμε να χορηγηθεί άδεια σ’ ένα 
αξιόλογο ιστορικό μνημείο που βρίσκεται στην καλύτερη τοποθεσία της Βέροιας. 
Σήμερα θα έπρεπε να λειτουργεί ως μουσείο ή κάτι που να έχει σχέση με τέχνες και 
γράμματα. Σ’ αυτό δεν φταίει ο αιτών αλλά ο ιδιοκτήτης του ακινήτου που ζήτησε 
αλλαγή χρήσης. 
 Εύχομαι στο μέλλον ο Δήμος να βρει χρήματα και να απαλλοτριώσει αυτό το 
κτίριο ώστε οι πολίτες να το χαρούν με κάποια άλλη χρήση. 



 Φουρνιάδης :Λυπάμαι που οι επιστημονικοί τεχνικοί σύλλογοι τηρούν «σιγήν 
ιχθύος» σ’ ένα τόσο σημαντικό θέμα. 
 Μέχρι και τον ιδιοκτήτη Μ.Χασιώτη το ακίνητο χρησιμοποιούνταν ως 
κατοικία. Οι κλ/μοι του όμως άλλαξαν την χρήση του και λειτουργεί ως χώρος 
συνάθροισης  κοινού. 
 Σεβόμενος τον εαυτό μου, τη μνήμη του Βικέλα και επειδή είμαι αντίθετος  με 
την ισοπέδωση των πάντων στον βωμό του κέρδους δεν συμφωνώ με την προέγκριση 
άδειας. 
 Ουσουλτζόγλου: Μεταξύ μας γνωρίζουμε γιατί το θέμα ήρθε στο ΔΣ ενώ θα 
αποφάσιζε η ΔΕ και θα τελείωνε. Δεν μας έχετε συνηθίσει σε τέτοιες ευαισθησίες. Θα 
έπρεπε το κτίριο αυτό από πριν να συνδεθεί με το 2004 και να γίνει ένα κέντρο 
επίσκεψης όλων των ξένων που θα έρθουν στην Ελλάδα. Είμαστε όμως στο σήμερα 
και δεν φταίει σε τίποτα ο αιτών. Για το εμπορικό κέντρο είπαμε ότι μπορούν να 
δίνονται άδειες, ενώ υπάρχουν ναοί, κλινική, φροντιστήρια κ.α., σε αντίθεση με το 
συγκεκριμένο  χώρο ο οποίος είναι έξω από την πόλη. 
 Να επιστρέψει στη ΔΕ για ν’ αποφασίσει. 
 Ορφανίδης :Είμαι μέλος της ΔΕ και δεν έχω καμία εμπάθεια με τον 
προηγούμενο Δήμαρχο. Κριτήριό μου ήταν ότι όντως είναι ένα ιστορικό κτίριο 
άσχετα εάν πληρεί τις προϋποθέσεις. Πρέπει να βάλουμε κάποιες αρχές όσον αφορά 
τις χρήσεις γιατί βλέπουμε να  υποστηρίζονται τα αντίθετα από το προηγούμενο 13ο 
θέμα. Θα λύνουμε τα θέματα περιστασιακά. 
 Επισκέφθηκα το χώρο ως πελάτης κι ήταν η πρώτη φορά που μπήκα σ΄αυτόν 
τον χώρο. Μακάρι να υπάρξει άλλη χρήση του κτιρίου. Προτάσεις για απαλλοτρίωσή 
του είναι σαν όνειρο. Συμφωνώ να δοθεί η άδεια. 
 Πουλασουχίδης :Εάν ήμουν ιδιοκτήτης θα ήθελα να ήταν κατοικία. Το 
σύνταγμα κατοχυρώνει τους ιδιοκτήτες και δεν επιτρέπει στο Δ.Σ. ν’ απαλλοτριώνει 
τις περιουσίες των άλλων και να προστατεύουν τη δική τους. Διαμαρτυρόμαστε εάν 
μας παίρνουν έστω κι ένα μέτρο για  διάνοιξη δρόμου. Ο καθένας διαχειρίζεται την 
περιουσία του κατά τη βούλησή του. 
 Το ζητούμενο είναι η σοβαρότητα του θέματος για να έρθει στο ΔΣ. Ποιος 
είναι ο λόγος για τη χορήγηση ή όχι της άδειας; Θα έπρεπε να αναφερόταν στην 
απόφαση της ΔΕ. Δεν βλέπω τίποτα. Έτσι λειτουργεί η δημοκρατία. Ο κάθε 
κακόπιστος θα πει ότι ήρθε το θέμα στο ΔΣ για να γράψουν οι εφημερίδες. 
 Έτσι θα συνηγορήσω έμμεσα στο να απορριφθεί η αίτηση και να μην δοθεί η 
άδεια, αν και δεν υπάρχει κανένας περιορισμός και υπάρχουν προϋποθέσεις για τη 
χορήγησή της. Δεν υπάρχει σοβαρός λόγος και να επιστραφεί το θέμα στη ΔΕ. 
 Γαβρίδης :Δεν φέρατε το θέμα εδώ γιατί είναι σοβαρό. Υποκρίνεστε 
κ.Δήμαρχε, θέλετε να δημοσιοποιήσετε το θέμα για την εμπάθεια που έχετε στον 
προηγούμενο Δήμαρχο. Δεν μπορούμε εμείς να κάνουμε τίποτα. Μακάρι να 
μπορούσε ο Δήμος να το απαλλοτριώσει για να γίνει μουσείο ή κάτι άλλο. 
 Καλαϊτζίδης :Είμαι σε δίλημμα, απ΄τη μία η τήρηση του νόμου και από την 
άλλη η τιμή στον Δ.Βικέλα. Πραγματικά δεν ξέρω τι να πω. 
 Σακαλής: Καλύφθηκα. 
 Τροχόπουλος:Προκύπτει θέμα ηθικής τάξης. Σιγή ιχθύος τήρησαν όλες οι 
δημοτικές αρχές. Είναι κατάφωρη καταπάτηση ενός πολιτιστικού  μνημείου, ενώ σ’ 
άλλα κράτη ένα τέτοιο μνημείο θα είχε αναδειχθεί με τον καλύτερο τρόπο. Είναι 
ντροπή, για τον πολιτισμό της πόλης, αυτή η κατάσταση. Έπρεπε το μνημείο 
ν’αποδοθεί στην πόλη με κάθε τρόπο και η ευθύνη βαρύνει  όλους τους μέχρι σήμερα 
δημοτικούς άρχοντες. 
 Η κουβέντα γίνεται κατόπιν εορτής. 



 Δήμαρχος :Επιστρέφω τους χαρακτηρισμούς που ακούστηκαν. Δεν είμαι 
εμπαθής ή εγωϊστής. Εσείς είστε κ.Δελαβερίδη και το αποδεικνύετε καθημερινά. Θα 
μπορούσα να σας πω με παραδείγματα ποιοι είναι εμπαθείς αλλά το αποφεύγω. 
 Κε Πουλασουχίδη, το θέμα της σοβαρότητας δεν το αντιλαμβάνεστε; Είναι 
τυχαίο κτίριο για σας; Δεν θα το έκανα εγώ. Όσοι επέλεξαν να το κάνουν θα έχουν 
την κρίση της ιστορίας. Φοβάμαι ότι και το κτίριο έχει αλλάξει χρήση. Εισηγήθηκα 
να δοθεί η προέγκριση άδειας είτε ψηφίζω είτε όχι. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Δελαβερίδης:Εάν δεν είναι εμπάθεια αυτό, τι είναι; Είναι πολιτικό το θέμα. 
Από τη μία είδαμε θετική εισήγηση και από την άλλη οι συνάδελφοι ήταν 
καθοδηγούμενοι για μη χορήγηση άδειας. 
 Έπρεπε η απόφαση να παρθεί από τη ΔΕ κι όχι από το ΔΣ. Ο Δήμαρχος δεν 
φέρνει ευθύνη αλλά αυτός που ψηφίζει. Η εισήγηση δεν λέει τίποτα. Έχει τις 
προϋποθέσεις και πρέπει να δοθεί η άδεια. Να επιστραφεί στη ΔΕ. 
 Δημούλα:Δεν έχει σχέση με το προηγούμενο θέμα αφού εκεί δεν μιλούσαμε 
για κανένα ιστορικό κτίριο. Δεν έχω εμπάθεια για τον πρώην Δήμαρχο. Για πολλές 
ενέργειές του, στον πολιτισμό, τον θαύμαζα. Όχι όμως για την σημερινή του πράξη. 
Λυπάμαι. 
 Τσιαμήτρου:Σ’ όλες τις πόλεις κανένα κτίριο που ανήκε σε ιστορικές 
προσωπικότητες δεν έχει τέτοια χρήση. Είναι επισκέψιμα είτε ως μουσεία είτε ως 
οικίες. Θα μπορούσε να γίνει το ίδιο κι εδώ, από τον προηγούμενο Δήμαρχο, για να 
γίνει επισκέψιμο. 
 Ουσουλτζόγλου:Κτίρια ιστορικά είναι σε χέρια ιδιωτών. Μόνο όποιος το έχει 
μπορεί ν’αποφασίσει πως θα το χρησιμοποιήσει. Ηρωϊκούς λόγους όλοι μπορούμε να 
βγάλουμε. Όποιος το διατηρεί ως κατοικία περιμένει να τον πει μπράβο η πόλη; 
 Το θέμα έπρεπε να το δει η ΔΕ. Πληρεί τις προϋποθέσεις και είναι σαφές τι 
πρέπει να γίνει. 
 Φουρνιάδης:Ούτε καθοδηγούμαι, ούτε είμαι υποτακτικός κανενός. Ο καθένας 
με τις πράξεις του χαράζει την πορεία του. Η δημοκρατία κατακτιέται και 
υπερασπίζεται από ανθρώπους ευθείς. 
 Ορφανίδης:Δεν είμαι κατευθυνόμενος από κανέναν. Πρόκειται για ιστορικό 
μνημείο και ιδιοκτήτης είναι ο κ. Χασιώτης. Εάν ήθελε ο κ.Χασιώτης μπορούσε να 
έρθει στο Δ.Σ. και να υπερασπιστεί τον εαυτό του. Να συζητάμε  υπερασπίζοντάς 
τον; 
 Δεν σημαίνει ότι πάντα ένα ιστορικό μνημείο δεν μπορεί να πάρει χρήσεις. 
Δεν είναι απαραίτητο να γίνει μνημείο. Όλη η πιάτσα  Σαν Μαρκο είναι ένα  ιστορικό 
μνημείο, αλλά υπάρχουν και καφετέριες κλπ. Το διατηρήσανε και μακάρι το ίδιο να 
κάναμε κι εμείς  για να μπορούμε να αναδεικνύουμε τα ιστορικά μνημεία. 
 Ο περιβάλλον χώρος και το κτίριο διατηρήθηκαν και δεν αλλοιώθηκαν. Δεν 
συντρέχει λόγος να μην δοθεί η άδεια. 
 Πουλασουχίδης :Δεν ακούστηκε ποιος είναι ο κίνδυνος της πολιτιστικής 
κληρονομιάς μ΄αυτή τη χρήση. Πως θα είναι προσβάσιμος σε επισκέπτες ένας χώρος  
που δεν απαλλοτριώνεται; Άλλο είναι η ηθική κι άλλο η νομιμότητα που τώρα πάμε 
να την παραβούμε. 
 Είναι θέμα της ΔΕ και θα πρέπει να επανέλθει. 
 Καλαϊτζίδης :Η επιχειρηματολογία του κ. Ορφανίδη με έχει πείσει για να 
συμφωνήσω με τη χορήγηση της άδειας. 
 Σακαλής :Είναι σημαντικό κτίριο για τη Βέροια και την Ελλάδα. Συμφωνώ ότι 
θα πρέπει ν’ ανήκει στο Δήμο και ότι θα  έπρεπε να συνδεθεί με το 2004. 
 Υπάρχουν οι προϋποθέσεις για την άδεια, όμως για λόγους ηθικούς έναντι της 
ιστορίας θα εκφραστώ διά της ψήφου μου. 



 Τροχόπουλος:Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου και εμμένω σε όσα 
προείπα. 
 Θα μπορούσαμε να αξιοποιήσουμε τον αύλειο χώρο του Παρθενώνα και θα 
ήταν μία κερδοφόρα επιχ/ση. 
 Δήμαρχος :Αναδείχθηκε η σοβαρότητα του θέματος. Έχει τις προϋποθέσεις 
και εισηγούμαι να δοθεί η άδεια. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη για 
επιστροφή του θέματος στη Δ.Ε. λόγω αρμοδιότητας; 
 Υπέρ ψήφισαν 7 σύμβουλοι: Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, 
 Κατά ψήφισαν 16 σύμβουλοι: Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία αποφασίζει το Δ.Σ. Ποιοι συμφωνούν για την 
χορήγηση της προέγκρισης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Ε. Δημούλα για να μην 
χορηγηθεί η προέγκριση; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση , αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το  από  2-7-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Βασιλείου 
Γιαννουλάκη.  

2. Την από 27-6-2003  αίτηση του Ιωάννη Ταστσόγλου   με την οποία ζητά 
προέγκριση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος  υπαιθρίου εστιατορίου 
– αναψυκτηρίου στη Βέροια και στην Βίλα Βικέλα. 
3. Την αρ. 455/95 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας με την οποία 

καθορίσθηκαν οι προϋποθέσεις και τα δικαιολογητικά που υποβάλλονται στο Δήμο 
Βέροιας για τη χορήγηση άδειας ίδρυσης & λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. 

4. Την με αριθ. 450/2003 απόφαση της Δ.Ε. 
5. Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 

αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6. Ότι συντρέχουν οι προβλεπόμενες προϋποθέσεις για τη χορήγηση προέγκρισης 

άδειας του παραπάνω καταστήματος . 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8. Τις διατάξεις του άρθρου 25 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και των άρθρων 106 και 

111 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία  
 

Αποδέχεται την εισήγηση της Δ.Ε. και εγκρίνει τη χορήγηση  προέγκρισης  
άδειας ίδρυσης & λειτουργίας  καταστήματος υπαιθρίου εστιατορίου – αναψυκτηρίου 
στον Ιωάννη Ταστσόγλου στη Βέροια και στην Βίλα Βικέλα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    495/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΕΧΑΓΙΟΓΛΟΥ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


